

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

**Sharia Certificate**  
**Directors & Officers Liability Takaful Insurance**

**شهادة شرعية**  
**التأمين التكافلي لمسؤولية المديرين والمسؤولين**

The Internal Sharia Supervision Committee had checked the structure and the documents of the product "Directors & Officers Liability Takaful Insurance", which is detailed as follows:

قامت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية بالاطلاع على الهيكلة والمستندات الخاصة بمنتج "التأمين التكافلي لمسؤولية المديرين والمسؤولين" والموضح حسب الآتي:

This Takaful Insurance covers corporate directors and officers from lawsuits for alleged wrongful acts while performing their duties. The cover includes legal costs, settlements and judgment resulting from claims. This coverage is essential for safeguarding those in leadership roles from financial risks.

يغطي هذا التأمين التكافلي المديرين والمسؤولين في الشركات من الدعاوى القضائية بسبب الأفعال الخاطئة المزعومة أثناء أداء واجباتهم الوظيفية. وتشمل التغطية التكاليف القانونية والتسويات والأحكام الناتجة عن المطالبات. تعد هذا التغطية ضرورية لحماية الذين يشغلون مناصب قيادية من المخاطر المالية.

The participant pays contribution to the Takaful company to get the coverage as per the agreed plan.

يقوم المشترك بدفع مبلغ الاشتراك لشركة التكافل للحصول على التغطية حسب الخطة المتفق عليها.

The Internal Sharia Supervision Committee concludes that the structure of "Directors & Officers Liability Takaful Insurance" is in conformity with Sharia rules and principles.

تري لجنة الرقابة الشرعية الداخلية أن الهيكلة الخاصة بمنتج "التأمين التكافلي لمسؤولية المديرين والمسؤولين" متوافقة مع مبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية.



السيد/ موسى خوري  
Mr. Moosa Khoory  
عضو اللجنة/Member



د. عبد السلام كيلاني  
Dr. Abdul Salam Kilani  
عضو اللجنة/Member



أ.د. يوسف الشبيلي  
Dr. Yousef Alshubaily  
رئيس اللجنة/Chairman